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Schriftelijk vraag aan het College van B&W

Onderwerp: Omgevingsvisie

Woensdagavond jl is op onderstaande vraag voor ons een onduidelijk antwoord gegeven door Jelle. 
We willen deze graag schriftelijk nogmaals willen stellen en vragen om een duidelijker antwoord.

Sterker maken van ons landschap
Ruimte-voor-Ruimte beleid is tot onze opluchting afgeschaft. Wat de PvdA betreft stonden de 
voordelen van deze regeling voor de ondernemer in geen verhouding tot de maatschappelijke 
voordelen en beoogde verbetering van het landschap. Hoe om te gaan met bedrijven die willen 
stoppen en/of overbodig geworden bedrijfsopstallen willen slopen blijft echter een vraagstuk wat 
terug zal blijven komen. En hoe gaan we om met nieuwe bedrijven, woningen, zonneparken om deze 
passend in het landschap te maken. Sluiten ons aan bij inspraak dhr de Jong Natuurmonumenten.
In de omgevingsvisie missen we nu concrete beleidsaanwijzingen hoe hiermee om te gaan. 

Vraag : kan er in de toekomst (na het vaststellen van de omgevingsvisie) nader beleid uitgewerkt 
worden hoe om te gaan met toevoegingen en verwijderingen in het landschap.

Wij zien schriftelijke beantwoording van de vraag graag binnen de daarvoor gestelde termijn tegemoet.

Namens PvdA Schagen,
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